
STAMBYTET NEDLAGT  

Styrelsen har beslutat att lägga ned stambytesprojektet. Det blir alltså inget stambyte 

just nu. Avlopps- och dagvattenstammar har filmats. Resultatet visar dessa behöver 

högtryckspolas och vissa reparationer måste utföras på ett par liggande stammar 

under källargolvet, ett arbete som kan utföras utan att vi behöver riva golvet. Till 

saken hör också att den topp i vattenskador vi hade under 2016 har gått ned till noll 

år 2017. 

Vi vill passa på att informera om att det fortfarande faller på varje medlem att hålla 

badrummen i gott skick. 

ENERGIBESPARINGSPROJEKTET  

Vi har fått en ny nätstation på kullen ovanför parkeringen. Så fort vi får förstärkt el 

inkopplad till värmecentralen så kan vi börja köra anläggningen och spara energi. 

BOENDETRÄFF  

En boendeträff kommer att hållas under mars. Håll utkik efter ett separat anslag som 

snart kommer. 

PORTKODER  

Vi byter ut portkoderna i samtliga portar en vecka efter påsk. De nya koderna 

kommer att delas ut i brevlådorna. 

FÖRENINGSSTÄMMA  

Det blir föreningsstämma den 19 april kl. 19:00 i Biografen i nya Folkets hus i 

Kallhälls centrum. Separat kallelse kommer. 

 

Alla medlemmar önskas en varm och solig vår 

Styrelsen 


